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21 listopadu, 2024

Je to hrozba pro celý biofarmaceutický průmysl, ve hře
jsou miliardy (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/11/je-to-hrozba-pro-cely-biofarmaceuticky-prumysl-ve-hre-jsou-miliardy-video

Ve videu níže se dozvíte jaký bude mít dopad, pokud se skutečně
povede dostat Kennedyho na post ministra zdravotnictví. Podle
aktuálních informací je to víc než pravděpodobné.

Jisté však také je, že ze strany farmaceutických korporací přijdou
obrovské tlaky na to, aby byl „torpédován,“ tedy aby se na post
ministra zdravotnictví nedostal on, ale někdo, kdo bude pracovat v
zájmu Big Pharmy, což však není v zájmu lidí.

Dr. Vinay Prasad, který RFK Jr. osobně zná, si níže pokládá otázky:
Co se stane, když bude RFK Jr. skutečně jmenován ministrem
zahraničí?

„Ale má něco, co nikdo jiný nemá, totiž to, že je největší hrozbou pro
zisky všech těchto lidí, ne ministr obrany, ne Matt Gaetz, generální
prokurátor. Největší hrozbou pro peníze lidí, kteří vydělávají, je RFK
Jr. a tady je v sázce hodně peněz.

Pravděpodobně mluvíme o více než bilionu dolarů, které jsou v
sázce, ale pravděpodobně mluvíme o tom, že je vážnou hrozbou pro
stovky miliard dolarů. Je hrozbou pro celý biofarmaceutický průmysl.
Je hrozbou pro komplex veřejného zdraví.

Je hrozbou pro všechny lidi, kteří vyrábějí neověřené léky. Je
hrozbou pro velké zemědělství, velké potraviny. Je hrozbou pro
všechny tyto lidi. A už roky lobbují, aby se uchytili ve Washingtonu.
Přispívali na nejrůznější kampaně.

Nedávno mě překvapilo, že dokonce darovali Elizabeth Warrenové.
Myslím, že je progresivní natolik, že bere peníze z farmaceutického
průmyslu. Darovali všem těmhle lidem a ty peníze budou mluvit.
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Za ty peníze se koupí vliv a oni budou pracovat na 100%, aby toho
chlapa dostali, aby toho chlapa dostali ven, protože je největší
hrozbou. A vy víte, když tam byl Trump, koho navrhl.

Alexe Azara, chlapa s extrémně úzkými vazbami – a věřím, že
předchozími zkušenostmi – s vedením ve farmaceutickém průmyslu,
Scott Gottlieb, víte, klasický zrádce v FDA, který šel přímo do Pfizeru
a usedl do představenstva.

A pak si můžete přečíst Alexe Berensona, co říká o tom, co Scott
Gottlieb udělal, aby se pokusil tlačit na Alexe Berensona, aby
nemluvil o očkování a podobných věcech. Takže Trump, víte, si dříve
vybral profesionální lidi z korporací.

RFK Jr. není profesionální korporátní osoba, takže je největší
hrozbou pro peníze. A možná si pamatujete, že Tom Daschle byl
torpédován. Byl torpédován, protože nedal peníze na stůl. To je
něco, co pravděpodobně udělalo mnoho lidí, víte, zaplatili v
hotovosti, takže z toho nemuseli platit daně nebo tak něco. To ho
torpédovalo.

Je toho mnohem víc než neplatit v hotovosti. Jsem si jistý, že je toho
mnohem víc, co použijí, aby Kennedyho torpédovali, ale uvidíme,
jestli to zvládne. Trump má 53 senátorů. Trump má, víte, mohl by to
prosadit, pokud chce.

Mohl by ho odvolat a mohl by projít hlasováním po stranách a
myslím, že pokud Matt Gaetz projde, ale RFK Jr. ne, to znamená, že
mluví peníze. Jediným vysvětlením by bylo, že farmaceutický
průmysl zabránil tomu, aby se tam dostal.

Dobře, teď mi dovolte argumentovat druhou stranou mince. Takže o
tomhle mluvím v tomto článku.  Myslím, že existuje řada důvodů
věřit, že by to mohl udělat. Pro lidi tam venku, kteří ho podporují,
možná existují důvody, proč by to mohl udělat.
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Jedním z nich je, že ačkoli má mnoho názorů a mnoho
kontroverzních názorů, má některé názory, které jsou velmi
populární. Nesnáší látky znečišťující životní prostředí. Nenávidí co
děláme s jídlem a odpadky, kterými krmíme děti, myslí si, že by děti
měly dostávat lepší jídlo.

Myslím, že bez ohledu na to, co si o jeho politice myslíte, musíte
uznat, myslím si, že má srdce na správném místě, pokud jde o děti,
nenávidí zkorumpovanou roli farmacie, nenávidí politiku otáčivých
dveří, nenávidí korupci ve Washingtonu, to jsou populární myšlenky
a pro tyto myšlenky bude mít na své straně také velkou část
veřejnosti.

Na rozdíl od jiných má blízko k tradičnímu politikovi. Tuto hru už hrál.
Ví, jak se v těchto kruzích orientovat. Možná by dokázal projít. Číslo
tři, i když mimochodem není lékař, někteří lidé říkají, že vadí, že není
lékař.

Tito lidé nic nevědí, protože většina ministrů zdravotnictví nejsou
lékaři. Jsou to obecně zbyteční politici a zbyteční byrokraté, kteří
pracují pro své vlastní firemní zájmy. 

Za dobu svého působení ve funkci nedosáhli ničeho významného.
On je jiný. Je to právník v oblasti životního prostředí a někdo, kdo se
pravděpodobně pokusí něco změnit, ne se jen snažit glorifikovat a
použít to jako odrazový můstek pro svou vlastní poradenskou
kariéru.

Takže to není typický zrádce, který bere tuhle práci.

Je součástí rodiny Kennedyů a Trump ho má prý velmi rád. Říká se,
že Trump má Bobbyho opravdu rád. Takže je to sympatický chlapík a
má takovou historickou důstojnost.

Má zvláštní přitažlivost na obou stranách stranického aparátu. Jared
Polis, úspěšný demokratický guvernér Colorada, ho podpořil slovy:
„Velká část mých voličů je pro nepasterizované mléko.“
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A velká část jeho voličů byla proti povinnému očkování proti COVID-
19, což jsem samozřejmě také odmítl, protože jen idiot by zavedl
povinné očkování, které nemá žádný přínos pro třetí strany, a
provedl studie, které ani nezkoumaly, zda je přínosem pro třetí
strany. A konečně, v jeho prospěch je méně šokových faktorů.

To je zřejmé už nějakou dobu. Mluvilo se o tom, že by mohl být
nominován. Nyní se nominace blíží. Čím pomaleji získáte média, tím
více můžete dosáhnout. Kdybyste je na začátku šokovali s RFK
mladším, tak zpanikaří, ale média viděla Trumpa s RFK mladším,
takže v tom byla trochu uvolněnější.

Myslím, že se to počítá. Ale víte, ve videu, které jsem dělal se Z
Dogem, jsem byl skeptický. Myslím, že se ho pokusí torpédovat.
Nikdo neohrožuje peníze víc než tenhle chlap. A hodně z toho
korporativismu je v Republikánské straně.

Chci říct, že hodně z těchto darů šlo na tuto párty. Budou volit tohoto
chlapa? Já to nevím. Hm, on je také typicky, víte, historicky
demokrat. Takže to je další bod, který mluví proti němu. Tak
uvidíme.“

Na celé video se můžete podívat níže:

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 14 Průměrně: 5]


